
Na Kodeljevem lepa gimnastična
predstava

11. in 12. aprila je > Ljubljani potekal v znamenju 17.
Mednarodnega prvenstva Ljubljane v športni gimnastiki,
ki se je odvijalo v šporfni dvorani na Kodeljevem. Uspeb
naših telovadcev.

Tekmovanje je bilo razdeljeno na dva dela: prvi dan so
se reprezentance pomerile v mnogoboju, drugi dan pa so
posamezniki telovadili na posameznih orodjih. Konkure-
ca je bila mednarodna, saj so se tekmovanja udeležili
gimnastičarji in gimnastičarke iz Kanade, Bolgarije, Ki-
tajske, Madžarske, Čehoslovaške, Romunije, Italije, Švi-
ce in Jugoslavije.

Naša moška reprezentanca, ki so jo zastopali Lojze
Kolman, Enis Hodžič (oba iz Ljubljane) in Vlado Šošta-
rič (Maribor), je v ekipni razvrstitvi dosegla tretje mesto
za drugouvrščenimi Bolgari in prvouvrščeno reprezen-
tanco Kanade. Pri ženskah so se na prvih mestih zvrstile
Bolgarija, Kanada in Romunija, tri naše ekipe pa so se
zasedle šesto, sedmo in osmo mesto.

V posamezni razvrstitvi je Kanadčan Cevtis Hibbert
ponovil lanskoletno zmago, sledila sta Lazar Pančev
(Bolgarija) in Allan Reddon (Kanada), četrto mesto pa si
je Lojze Kolman delil s Kitajcem Wang Jangom. Kolman
je sicer naredil nekaj napak, zablestel pa je z vajo na
drogu, kjer je bil daleč najboljši. Idealno je tudi sedmo
mesto našega drugega reprezentanta Hodžiča, Šošterič
pa je bil dvanajsti.

Naslednji dan so se najboljši pomerili v finalih na
posameznih orodjih. Naši so bili spet zelo uspešni. Kol-
man in Hodžič, ki se jima služenje vojaškega roka izteka,
sta spet potrdila svojo dobro forrao in osvojila štiri meda-
lje; Hodžič bronasto na konju z ročaji, Kolman pa srebr-
no na parterju, kjer se mu je ponovila lažja poškodba
noge, vendar ga to ni oviralo pri osvojitvi prvega mesta
na bradlji in drogu. Ponovil je uspeh prejšnjega dne, lepo
izpeljal vajo in požel buren aplavz publike in sotekmo-
valcev.

Pri dekletih je bila najboljša Jugoslovanka Tina Matoh
s sedmim mestom na paterju.

Tekmo si je v dveh dneh ogledalo okrog 2000 gledal-
cev, ki gotovo niso bili razočarani. Ob dobri organizaciji
so imeli priložnost videti dobro gimnastiko, čeprav tek-
movalci niso pokazali vsega svojega znanja, saj nekatere
težje elemente hranijo za svetovno prvenstvo. Vsekakor
je bila publika zelo solidarna, saj je bodrila tako domače
kot tudi tuje tekmovalce.

Namen tekme je bil med drugim tudi s pnmerjanjem
ugotovitve stanja v naši gimnastiki. Ugotovili smo lahko,
da moška gimnastika sledi semenu svetovnemu vrhu,
ženska žal nekoliko zaostaja, vendar pa dela po natančno
in kompleksno zastavljenem programu, ki že poteka in je
določeno tudi v okviru programa »gimnastika 2000«,
mora pripeljati do rezultatov.
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